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Groeipakket  -  Zorgtoeslag voor gezinnen met specifieke zorgnoden

Graag ontving ik een actuele stand van zaken met betrekking tot de zorgtoeslag voor 
gezinnen met specifieke zorgnoden.

1. Nieuwe dossiers: 

a) Hoeveel nieuwe dossiers zorgtoeslag groeipakket waren er op 1 oktober 2022?

b) Wat is daarbij de gemiddelde doorlooptijd?

c) In hoeveel van deze dossiers werd er al een beslissing genomen?

d) Hoeveel van deze dossiers kregen een positieve beoordeling?

2. ‘Cluster procedure’. Er werd een nieuwe, vereenvoudigde procedure in het leven 
geroepen voor de evaluatie van een aantal aandoeningen. Voor deze 5 doelgroepen 
kan een evaluatie sneller en voor langere termijn worden uitgevoerd. 

a) Hoeveel dossiers zijn er al via deze procedure beoordeeld? Graag de aantallen 
per doelgroep.

b) Wat was de gemiddelde doorlooptijd van deze dossiers?

c) Hoeveel van hen gingen niet akkoord en vroegen een herziening of tekenden 
beroep aan?

d) Wordt deze procedure ook gebruikt voor herzieningen? Zo niet, is men dit van 
plan en wanneer?

3. Herziening op vraag van de ouders: 

a) Hoeveel dossiers herziening op vraag van ouders waren er op 1 oktober 2022?

b) Wat is daarbij de gemiddelde doorlooptijd?

c) In hoeveel van deze dossiers werd er al een beslissing genomen?

d) Hoeveel van deze dossiers kregen een positieve beoordeling?

4. Ambtshalve herziening: 

a) Hoeveel dossiers ambtshalve herziening waren er op 1 oktober 2022?

b) Wat is de huidige gemiddelde doorlooptijd?

c) In hoeveel van deze dossiers werd er al een beslissing genomen?



d) Hoeveel van deze dossiers werden herzien voor het einde van de lopende 
periode?

5. Hoeveel evaluerende artsen zijn er momenteel erkend? Hoeveel van hen nemen 
nieuwe evaluaties op?

6. Hoeveel zomerartsen werden er ingezet specifiek voor de zorgtoeslag? Hoeveel 
evaluaties deden zij? Zijn er momenteel nog artsen als jobstudent aan de slag?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 40 van 6 oktober 2022
van ANN DE MARTELAER

1. Nieuwe dossiers: 
a) Er waren 3.947 nieuwe dossiers op 30 september 2022.
b) De doorlooptijd kan niet vermeld worden, want het gaat om nieuwe dossiers die 

nog in behandeling zijn. 
c) Nieuwe dossiers zijn dossiers die nog niet kunnen geëvalueerd zijn, dus deze 

dossiers hebben nog geen beslissing.
d) Zie antwoord vorige vraag.

2. a) Er zijn 1.355 dossiers via de clusterprocedure beoordeeld:
 959 ASS/ADHD
 76 mentale retardatie
 100 mentale retardatie en ASS/ADHD
 214 diabetes
 2 visuele stoornis
 4 auditieve stoornis

b) Deze dossiers zijn sinds de opstart in juli opgenomen en zijn ten laatste eind 
september beslist. 

c) Alle betrokkenen gingen akkoord; er werden geen herzieningen gevraagd of 
beroepen aangetekend.

d) Deze procedure is in eerste instantie uitgerold voor eerste aanvragen, en 
momenteel lopen de voorbereidingen met medisch-experten om dit ook voor de 
herzieningen te kunnen toepassen. We plannen dat in de loop van het najaar.

3. Herziening op vraag van de ouders: 
a) Op 30/9 waren er 2.807 (openstaande) dossiers herzieningen op vraag.
b) De gemiddelde doorlooptijd bedroeg eind september 364 dagen.
c) 202 van deze dossiers zitten ondertussen ‘in evaluatie’ wat betekent dat ze zijn 

toegewezen aan een evaluerend arts en er dus op korte termijn een beslissing 
wordt genomen.
1.806 dossiers zijn nog niet volledig en kunnen dus nog niet geëvalueerd worden. 
Dat heeft uiteraard ook effect op de doorlooptijd.

d) Zie vorige vraag.

4. Ambtshalve herziening: 
a) Op 30/9 waren er 4.444 (openstaande) dossiers ambtshalve herzieningen.
b) De gemiddelde doorlooptijd bedroeg eind september 234 dagen.
c) 25 van deze dossiers zitten ‘in evaluatie’ wat betekent dat ze zijn toegewezen aan 

een evaluerend arts en er dus op korte termijn een beslissing wordt genomen. 
4.270 dossiers zijn nog niet volledig en kunnen dus nog niet geëvalueerd worden.
Dat heeft uiteraard ook effect op de doorlooptijd.

d) Zie vorige vraag.

5. Op 30/9 zijn er in totaal 43 erkende evaluerende artsen. 24 van hen zijn actief en 
nemen nieuwe evaluaties op. 19 artsen zijn in opleiding en zullen normaal vanaf 
november nieuwe evaluaties kunnen opnemen.



6. 41 zomerartsen hebben 1.277 dossiers clusterprocedure opgenomen tijdens de 
zomermaanden. Er is momenteel nog 1 zomerarts aan de slag als jobstudent medisch 
ondersteuner.


